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OR.Oz.0022.24.2024 

PROTOKÓŁ NR  6/2024 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 14 czerwca 2024 r. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Wnioski, opinie komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego.  

5.2. Umowa z Wojewodą Kujawsko - Pomorskim o udzielenie dofinansowania ze środków 

pochodzących z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dla zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 

0+000 do km 0+360 wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie 

skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840  

do km 1+397 – ETAP I od km 0+000 do km 0+330”. 

5.3. Projekt umowy ze Skarbem Państwa – Komendantem Wojewódzkim Policji  

w Bydgoszczy w sprawie przekazania środków finansowych z przeznaczeniem na zakup 

sprzętu typu dron, akumulatorów oraz dodatkowych akcesoriów dla potrzeb Komendy 

Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim. 

5.4. Wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie 

Kujawskim o zwiększenie dofinansowania w roku 2024 na zakup samochodu 

operacyjnego dla Komendy Powiatowej PSP w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie 

stanowiska. 

5.5. Wniosek Stowarzyszenia „Kuźnia talentów – Peron 9 i ¾” w sprawie zmiany terminu 

zakończenia zadania realizowanego zgodnie z umową nr 5/2024/K zawartą 16 maja 2024 r. 

o realizację zadania publicznego, o której mowa w art. 16 ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie pod tytułem „Chabry, maki  

i rumianki w dziele każdej Kujawianki!” – projekt aneksu do umowy. 

5.6. Informacja Sekretarza Powiatu na temat zasad tworzenia i funkcjonowania powiatowych 

rad seniorów. 

5.7. Projekt porozumienia z Gminą Miasta Toruń w sprawie pokrywania kosztów rehabilitacji 

mieszkańców Miasta Toruń będących uczestnikami Warsztatu Terapii Zajęciowej 

„Karczemka” w Otłoczynie w części nieobjętej dofinansowaniem ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

5.8. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie wykonania przez firmę LAMBERT z siedzibą  

w Aleksandrowie Kujawskim plakatowego kalendarza powiatu na rok 2025 – zajęcie 

stanowiska. 

5.9. Wniosek Prezesa Uczniowskiego Klubu Sportowego „Jedynka AK” w Aleksandrowie 

Kujawskim o wsparcie finansowego udziału drużyny dziewcząt w Ogólnopolskim Finale 

Igrzysk Dzieci w rozgrywkach piłki nożnej dziewcząt w Głuchołazach – zajęcie 

stanowiska.  

5.10. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie zlecenia pełnienia funkcji kierownika do spraw 

bezpieczeństwa imprezy pn. XVII Powiatowy Rajd Rowerowy – projekt umowy zlecenia.   
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5.11. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

udziału powiatu w przedsięwzięciu pod nazwą „Podróże z klasą” ustanowionym przez 

Ministra Edukacji – zajęcie stanowiska.  

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 14 czerwca 2024 r. o godzinie 9:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Ryszard Stępkowski i Małgorzata Wdowczyk.  

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczy: Paulina Smykowska Sekretarz Powiatu i Mariusz 

Możdżeń Skarbnik Powiatu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 3/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 27 maja 2024 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do 

przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 3/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 27 maja 2024 r. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 4/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 4 czerwca 2024 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień 

do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 4/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 4 czerwca 2024 r. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 5/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 10 czerwca 2024 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień 

do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 5/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 10 czerwca 2024 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję zdjąć z porządku pkt 5.12. „Informacja Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej 

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim dotycząca cen urządzeń siłowni zewnętrznej z montażem  

i transportem.” i rozpatrzyć go na kolejnym posiedzeniu Zarządu Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są inne wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę.  

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Wnioski, opinie komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Wnioski, opinie komisji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego.  

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 3 czerwca 2024 r. dokonała kontroli gospodarki 

finansowej oraz stanu organizacyjnego za 2023 rok w Zespole Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim i nie stwierdziła żadnych nieprawidłowości w kontrolowanym 

zakresie. Komisja wnioskuje do Zarządu Powiatu o podjęcie pilnych działań mających  

na celu modernizację kotłowni wraz z instalacją grzewczą w Zespole Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim celem uniknięcia awarii pieca bądź instalacji, która mogłaby 

doprowadzić do zawieszenia działalności szkoły. Ponadto, Komisja wnosi o zabezpieczenie 

środków finansowych na remont dachu sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 1 CKP . Temat 

Zarządowi jest znany, oczekujemy na dalsze informacje Dyrektora ZS Nr 1 w tym zakresie. 



4 
 

 

 

 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości wnioski 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 3 czerwca 2024 r. i zająć 

stanowisko, że Zarząd Powiatu będzie czynił starania, żeby zabezpieczyć środki finansowe na 

modernizację kotłowni wraz z instalacją centralnego ogrzewania w Zespole Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim oraz na inne niezbędne remonty. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu  przyjął do wiadomości wnioski Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 3 czerwca 2024 r. Zarząd Powiatu będzie czynił starania, żeby 

zabezpieczyć środki finansowe na modernizację kotłowni wraz z instalacją centralnego 

ogrzewania w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim oraz na inne niezbędne 

remonty. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Wnioski Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 3 czerwca 2024 r., 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Umowa z Wojewodą Kujawsko - Pomorskim o udzielenie dofinansowania  

ze środków pochodzących z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dla zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie 

Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową skrzyżowania typu 

okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, 

Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397 – ETAP I od km 0+000 do km 0+330”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Umowa z Wojewodą Kujawsko - 

Pomorskim o udzielenie dofinansowania ze środków pochodzących z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg dla zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza  

w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową 

skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397 – ETAP I od km 0+000 do km 

0+330”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z Wojewodą 

Kujawsko - Pomorskim o udzielenie dofinansowania ze środków pochodzących z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg dla zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica 

Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz  

z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397 – ETAP I od km 0+000 do km 

0+330”, w kwocie nie wyższej niż 3.598.722 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu  postanowił zawrzeć umowę z Wojewodą Kujawsko - Pomorskim  

o udzielenie dofinansowania ze środków pochodzących z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

dla zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza  

w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową 

skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397 – ETAP I od km 0+000 do km 

0+330”, w kwocie nie wyższej niż 3.598.722 zł. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 6 czerwca 

2024 r. znak: DUDiM.071.14.2024 wraz z umową z Wojewodą Kujawsko - Pomorskim  

o udzielenie dofinansowania ze środków pochodzących z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg dla zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza  

w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową 

skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397 – ETAP I od km 0+000 do km 

0+330”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Projekt umowy ze Skarbem Państwa – Komendantem Wojewódzkim Policji  

w Bydgoszczy w sprawie przekazania środków finansowych z przeznaczeniem  

na zakup sprzętu typu dron, akumulatorów oraz dodatkowych akcesoriów dla 

potrzeb Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt umowy ze Skarbem Państwa – 

Komendantem Wojewódzkim Policji w Bydgoszczy w sprawie przekazania środków 

finansowych z przeznaczeniem na zakup sprzętu typu dron, akumulatorów oraz dodatkowych 

akcesoriów dla potrzeb Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę ze Skarbem Państwa 

– Komendantem Wojewódzkim Policji w Bydgoszczy w sprawie przekazania środków 

finansowych z przeznaczeniem na zakup sprzętu typu dron, akumulatorów oraz dodatkowych 

akcesoriów dla potrzeb Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim  

w wysokości 40.000 zł. Środki finansowe na ten cel zabezpieczone są w budżecie powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu  postanowił zawrzeć umowę ze Skarbem Państwa – Komendantem 

Wojewódzkim Policji w Bydgoszczy w sprawie przekazania środków finansowych  

z przeznaczeniem na zakup sprzętu typu dron, akumulatorów oraz dodatkowych akcesoriów 

dla potrzeb Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim w wysokości  

40.000 zł. 
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Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Biura Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych z dnia 7 czerwca 

2024 r. znak: BZ.0025.1.2024 wraz z pismem Komendanta Powiatowego Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 4 czerwca 2024 r. znak: P-0151/661.2024 i projektem 

umowy ze Skarbem Państwa – Komendantem Wojewódzkim Policji w Bydgoszczy w sprawie 

przekazania środków finansowych z przeznaczeniem na zakup sprzętu typu dron, 

akumulatorów oraz dodatkowych akcesoriów dla potrzeb Komendy Powiatowej Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Aleksandrowie Kujawskim o zwiększenie dofinansowania w roku 2024 na zakup 

samochodu operacyjnego dla Komendy Powiatowej PSP w Aleksandrowie 

Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Wniosek Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim o zwiększenie dofinansowania  

w roku 2024 na zakup samochodu operacyjnego dla Komendy Powiatowej PSP  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim zwraca się 

o zwiększenie dofinansowania w roku 2024 na zakup samochodu operacyjnego z kwoty 

20.000 zł do kwoty 30.000 zł w ramach wojewódzkiego Funduszu Wsparcia Państwowej 

Straży Pożarnej.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim  

o zwiększenie dofinansowania w roku 2024 na zakup samochodu operacyjnego dla Komendy 

Powiatowej PSP w Aleksandrowie Kujawskim i wystąpić do Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego o zwiększenie dotacji w ramach wojewódzkiego Funduszu Wsparcia 

Państwowej Straży Pożarnej na przedmiotowe zadanie z 20.000 zł do 30.000 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu  pozytywnie rozpatrzył wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim o zwiększenie dofinansowania w roku 2024  

na zakup samochodu operacyjnego dla Komendy Powiatowej PSP w Aleksandrowie 

Kujawskim i postanowił wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwiększenie dotacji 

w ramach wojewódzkiego Funduszu Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej na przedmiotowe 

zadanie z 20.000 zł do 30.000 zł. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pismo Kierownika Biura Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych z dnia 6 czerwca 

2024 r. znak: BZ.0025.5.2024 wraz z wnioskiem Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 4 czerwca 2024 r. znak: PT.0761.1.2024 

o zwiększenie dofinansowania w roku 2024 na zakup samochodu operacyjnego dla Komendy 

Powiatowej PSP w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Wniosek Stowarzyszenia „Kuźnia talentów – Peron 9 i ¾” w sprawie zmiany 

terminu zakończenia zadania realizowanego zgodnie z umową nr 5/2024/K zawartą 

16 maja 2024 r. o realizację zadania publicznego, o której mowa w art. 16 ust. 1 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

pod tytułem „Chabry, maki i rumianki w dziele każdej Kujawianki!” – projekt 

aneksu do umowy. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Wniosek Stowarzyszenia „Kuźnia 

talentów – Peron 9 i ¾” w sprawie zmiany terminu zakończenia zadania realizowanego 

zgodnie z umową nr 5/2024/K zawartą 16 maja 2024 r. o realizację zadania publicznego,  

o której mowa w art. 16 ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie pod tytułem „Chabry, maki i rumianki w dziele każdej 

Kujawianki!” – projekt aneksu do umowy. 

Stowarzyszenie „Kuźnia talentów – Peron 9 i ¾” zwraca się o wyrażenie zgody na zmianę 

terminu zakończenia zadania realizowanego zgodnie z umową nr 5/2024/K zawartą 16 maja 

2024 r. o realizację zadania publicznego pod tytułem „Chabry, maki i rumianki w dziele 

każdej Kujawianki!” z 31 lipca 2024 r. na 31 sierpnia 2024 r.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Stowarzyszenia „Kuźnia talentów – Peron 9 i ¾” i wyrazić zgodę na zmianę terminu 

zakończenia zadania realizowanego zgodnie z umową nr 5/2024/K zawartą 16 maja 2024 r.  

o realizację zadania publicznego, o której mowa w art. 16 ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie pod tytułem „Chabry, maki  

i rumianki w dziele każdej Kujawianki!” z 31 lipca 2024 r. na 31 sierpnia 2024 r.  oraz 

zawrzeć aneks do przedmiotowej umowy w tym zakresie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Stowarzyszenia „Kuźnia talentów – Peron 9  

i ¾” i wyraził zgodę na zmianę terminu zakończenia zadania realizowanego zgodnie  

z umową nr 5/2024/K zawartą 16 maja 2024 r. o realizację zadania publicznego, o której 

mowa w art. 16 ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie pod tytułem „Chabry, maki i rumianki w dziele każdej Kujawianki!”  

z 31 lipca 2024 r. na 31 sierpnia 2024 r.  oraz postanowił zawrzeć aneks do przedmiotowej 

umowy w tym zakresie. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 10 czerwca 2024 r. znak: PS.524.3.2024 wraz z wnioskiem 

Stowarzyszenia „Kuźnia talentów – Peron 9 i ¾” z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 3 czerwca 2024 r. w sprawie zmiany terminu zakończenia zadania realizowanego 

zgodnie z umową nr 5/2024/K zawartą 16 maja 2024 r. o realizację zadania publicznego,  

o której mowa w art. 16 ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie pod tytułem „Chabry, maki i rumianki w dziele każdej 

Kujawianki!” z dnia 3 czerwca 2024 r. i projektem aneksu do umowy, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Informacja Sekretarza Powiatu na temat zasad tworzenia i funkcjonowania 

powiatowych rad seniorów. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Informacja Sekretarza Powiatu na temat 

zasad tworzenia i funkcjonowania powiatowych rad seniorów. 

 

Pani Paulina Smykowska – Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2024 r. 

zobowiązał mnie do przedłożenia informacji na temat zasad tworzenia i funkcjonowania 

powiatowych rad seniora.  

Możliwości powołania powiatowej rady seniorów przewiduje art. 3f ustawy o samorządzie 

powiatowym. Rada powiatu z własnej inicjatywy lub na wniosek zainteresowanych 

środowisk może utworzyć powiatową radę seniorów. Rada powiatu tworzy powiatową radę 

seniorów na wniosek co najmniej 150 mieszkańców powiatu, którzy ukończyli 60 lat  

w przypadku powiatu do 100.000 mieszkańców. Powiatowa rada seniorów ma charakter 

konsultacyjny, doradczy i inicjatywny. Może kierować zapytania lub wnioski dotyczące 

powiatu w formie uchwały. Starosta lub osoba przez niego wyznaczona obowiązani są 

udzielić odpowiedzi na piśmie.  

Obsługę administracyjno – biurową powiatowej rady seniorów zapewnia starostwo 

powiatowe, które pokrywa również koszty funkcjonowania tej rady.  

W większości przypadków rady seniorów funkcjonują w miastach i gminach. Z radami 

seniorów np. konsultowane są programy zdrowotne dotyczące seniorów. 

W województwie kujawsko – pomorskim powiatowa rada seniorów działa w jednym 

powiecie, tj. Powiecie Lipnowskim. W naszym powiecie działają dwie rady seniorów, tj. 

Miejska Rada Seniorów w Ciechocinku i Miejska Rada Seniorów w Aleksandrowie 

Kujawskim.  

W mojej ocenie tworzenie powiatowej rady seniorów jest mało zasadne. Uważam, że 

utworzenie rady seniorów powinno wynikać z inicjatywy oddolnej, tj. na wniosek 

zainteresowanych środowisk.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję  przyjąć do 

wiadomości informację Sekretarza Powiatu na temat zasad tworzenia i funkcjonowania 

powiatowych rad seniorów i zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, na dzień dzisiejszy, nie 

widzi potrzeby tworzenia rady seniorów w powiecie. Nie mamy programów senioralnych.  

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu  przyjął do wiadomości informację Sekretarza Powiatu na temat zasad 

tworzenia i funkcjonowania powiatowych rad seniorów. Zarząd Powiatu, na dzień dzisiejszy, 

nie widzi potrzeby tworzenia rady seniorów w powiecie. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Informacja Sekretarza Powiatu z dnia 29 maja 2024 r. znak: PS.8031.24.2024 na temat zasad 

tworzenia i funkcjonowania powiatowych rad seniorów, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Projekt porozumienia z Gminą Miasta Toruń w sprawie pokrywania kosztów 

rehabilitacji mieszkańców Miasta Toruń będących uczestnikami Warsztatu Terapii 

Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie w części nieobjętej dofinansowaniem  

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Projekt porozumienia z Gminą Miasta 

Toruń w sprawie pokrywania kosztów rehabilitacji mieszkańców Miasta Toruń będących 

uczestnikami Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie w części nieobjętej 

dofinansowaniem ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć porozumienia z Gminą 

Miasta Toruń w sprawie pokrywania kosztów rehabilitacji mieszkańców Miasta Toruń 

będących uczestnikami Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie w części 

nieobjętej dofinansowaniem ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu  postanowił zawrzeć porozumienia z Gminą Miasta Toruń w sprawie 

pokrywania kosztów rehabilitacji mieszkańców Miasta Toruń będących uczestnikami 

Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie w części nieobjętej 

dofinansowaniem ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 5 czerwca 2024 r. znak: RS.070.1.3.2024 wraz z projektem porozumienia z Gminą 

Miasta Toruń w sprawie pokrywania kosztów rehabilitacji mieszkańców Miasta Toruń 

będących uczestnikami Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie w części 

nieobjętej dofinansowaniem ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.8. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie wykonania przez firmę LAMBERT  

z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim plakatowego kalendarza powiatu na rok 2025 

– zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie 

wykonania przez firmę LAMBERT z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim plakatowego 

kalendarza powiatu na rok 2025. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na kontynuowanie 

współpracy z firmą LAMBERT z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim przy wydaniu  

500 egz. listwowanego kalendarza na rok 2025 dla Powiatu Aleksandrowskiego w formacie 

B1, przy czym pełny koszt związany z przygotowaniem i wydaniem kalendarza zostanie 

sfinansowany przez firmę LAMBERT. Ponadto, proponuję wyrazić zgodę na wykorzystanie 

wizerunku logo Powiatu Aleksandrowskiego na okoliczność realizacji przedmiotowego 

zadania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu  wyraził zgodę na kontynuowanie współpracy z firmą LAMBERT z siedzibą  

w Aleksandrowie Kujawskim przy wydaniu 500 egz. listwowanego kalendarza na rok 2025 dla 

Powiatu Aleksandrowskiego w formacie B1, przy czym pełny koszt związany  

z przygotowaniem i wydaniem kalendarza zostanie sfinansowany przez firmę LAMBERT. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wykorzystanie wizerunku logo Powiatu Aleksandrowskiego 

na okoliczność realizacji przedmiotowego zadania. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 13 czerwca 2024 r. znak: PS.0533.3.2024 wraz z wnioskiem 

firmy LAMBERT z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie 

wykonania przez firmę plakatowego kalendarza powiatu na rok 2025, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Wniosek Prezesa Uczniowskiego Klubu Sportowego „Jedynka AK”  

w Aleksandrowie Kujawskim o wsparcie finansowego udziału drużyny dziewcząt  

w Ogólnopolskim Finale Igrzysk Dzieci w rozgrywkach piłki nożnej dziewcząt  

w Głuchołazach – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Wniosek Prezesa Uczniowskiego Klubu 

Sportowego „Jedynka AK” w Aleksandrowie Kujawskim o wsparcie finansowego udziału 

drużyny dziewcząt w Ogólnopolskim Finale Igrzysk Dzieci w rozgrywkach piłki nożnej 

dziewcząt w Głuchołazach. 
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Prezes Uczniowskiego Klubu Sportowego „Jedynka AK” w Aleksandrowie Kujawskim 

zwraca się o wsparcie finansowego udziału drużyny dziewcząt w Ogólnopolskim Finale 

Igrzysk Dzieci w rozgrywkach piłki nożnej dziewcząt w Głuchołazach w dniach 13 czerwca 

2024 r. – 16 czerwca 2024 r. Koszt udziału w finałowych rozgrywkach to kwota ok. 8 tys. zł, 

na którą składają się koszty zakwaterowania i wyżywienia zawodniczek oraz koszt transportu. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Prezesa Uczniowskiego Klubu Sportowego „Jedynka AK” w Aleksandrowie Kujawskim  

i udzielić wsparcia finansowego udziału drużyny dziewcząt w Ogólnopolskim Finale Igrzysk 

Dzieci w rozgrywkach piłki nożnej dziewcząt w Głuchołazach w kwocie 1.000 zł ze środków 

zabezpieczonych w budżecie powiatu na sport. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Uczniowskiego Klubu Sportowego 

„Jedynka AK” w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił udzielić wsparcia finansowego 

udziału drużyny dziewcząt w Ogólnopolskim Finale Igrzysk Dzieci w rozgrywkach piłki nożnej 

dziewcząt w Głuchołazach w kwocie 1.000 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu 

na sport. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 13 czerwca 2024 r. znak: PS.0532.4.2024 wraz z wnioskiem 

Prezesa Uczniowskiego Klubu Sportowego „Jedynka AK” w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 29 maja 2024 r. o wsparcie finansowego udziału drużyny dziewcząt w Ogólnopolskim 

Finale Igrzysk Dzieci w rozgrywkach piłki nożnej dziewcząt w Głuchołazach, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie zlecenia pełnienia funkcji kierownika do 

spraw bezpieczeństwa imprezy pn. XVII Powiatowy Rajd Rowerowy – projekt 

umowy zlecenia.   

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie 

zlecenia pełnienia funkcji kierownika do spraw bezpieczeństwa imprezy pn. XVII Powiatowy 

Rajd Rowerowy – projekt umowy zlecenia.   

W związku z organizowanym rajdem rowerowym i przepisami dotyczącymi organizowania 

imprez masowych, zasadne jest zlecenie wykonania usługi pełnienia funkcji kierownika do 

spraw bezpieczeństwa. Funkcję tę może pełnić wyłącznie osoba, która ukończyła szkolenie  

w tym zakresie. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę zlecenia na pełnienie 

funkcji kierownika do spraw bezpieczeństwa imprezy pn. XVII Powiatowy Rajd Rowerowy, 

która odbędzie się 23 czerwca 2024r. i ustalić wynagrodzenie w wysokości 250 zł brutto.   

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu  postanowił zawrzeć umowę zlecenia na pełnienie funkcji kierownika  

do spraw bezpieczeństwa imprezy pn. XVII Powiatowy Rajd Rowerowy, która odbędzie się  

23 czerwca 2024r. i ustalił wynagrodzenie w wysokości 250 zł brutto.   

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 13 czerwca 2024 r. znak: PS.425.2.2024 w sprawie zlecenia 

pełnienia funkcji kierownika do spraw bezpieczeństwa imprezy pn. XVII Powiatowy Rajd 

Rowerowy wraz z projektem umowy zlecenia, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu  

w sprawie udziału powiatu w przedsięwzięciu pod nazwą „Podróże z klasą” 

ustanowionym przez Ministra Edukacji – zajęcie stanowiska.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie udziału powiatu w przedsięwzięciu pod 

nazwą „Podróże z klasą” ustanowionym przez Ministra Edukacji.  

 

Pani Paulina Smykowska – w dniu 29 maja 2024 r. Minister Edukacji wydała komunikat  

o ustanowieniu przedsięwzięcia pod nazwą „Podróże z klasą”. Przedmiotem przedsięwzięcia 

jest wsparcie organów prowadzących publiczne i niepubliczne szkoły w realizacji zadania 

obejmującego przygotowanie i przeprowadzenie wycieczek szkolnych w trakcie roku 

szkolnego. Nabór wniosków jest od 19 czerwca do wyczerpania środków finansowych 

przeznaczonych na finansowanie przedsięwzięcia. Formularz ogólny składa osoba 

upoważniona do składania oświadczeń woli w imieniu wnioskodawcy. Wystąpiliśmy do szkół 

w tej sprawie. Do dzisiaj wpłynęło 6 wniosków z Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim. Czekamy na kolejne wnioski. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wziąć udział  

w przedsięwzięciu pod nazwą „Podróże z klasą” ustanowionym przez Ministra Edukacji  

i  udzielić pełnomocnictwa Paulinie Smykowskiej Sekretarzowi Powiatu i Lidii Kulpie 

Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu do samodzielnego 

reprezentowania Mocodawcy (Powiatu Aleksandrowskiego), w tym do składania oświadczeń 

woli oraz wiedzy w imieniu i na rzecz Mocodawcy, w relacjach z Ministrem Edukacji,  

w związku z udziałem w roku 2024 w przedsięwzięciu pn. „Podróże z klasą” ustanowionym 

w komunikacie Ministra Edukacji z dnia 29 maja 2024 r. o ustanowieniu przedsięwzięcia pod 

nazwą „Podróże z klasą” i składaniem wniosków i oświadczeń w systemie 

teleinformatycznym, w szczególności do: sporządzenia i złożenia formularza ogólnego 

wniosku o dofinansowanie wycieczki, składania oświadczeń woli i wiedzy w związku  

ze złożonym wnioskiem o dofinansowanie zadania. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu postanowił wziąć udział w przedsięwzięciu pod nazwą „Podróże z klasą” 

ustanowionym przez Ministra Edukacji. 

Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa Paulinie Smykowskiej Sekretarzowi Powiatu  

i Lidii Kulpie Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu  

do samodzielnego reprezentowania Mocodawcy (Powiatu Aleksandrowskiego), w tym  

do składania oświadczeń woli oraz wiedzy w imieniu i na rzecz Mocodawcy, w relacjach  

z Ministrem Edukacji, w związku z udziałem w roku 2024 w przedsięwzięciu pn. „Podróże  

z klasą” ustanowionym w komunikacie Ministra Edukacji z dnia 29 maja 2024 r.  

o ustanowieniu przedsięwzięcia pod nazwą „Podróże z klasą” i składaniem wniosków  

i oświadczeń w systemie teleinformatycznym, w szczególności do: sporządzenia i złożenia 

formularza ogólnego wniosku o dofinansowanie wycieczki, składania oświadczeń woli  

i wiedzy w związku ze złożonym wnioskiem o dofinansowanie zadania. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

12 czerwca 2024 r. znak: PS.042.3.2024 w sprawie udziału powiatu w przedsięwzięciu pod 

nazwą „Podróże z klasą” ustanowionym przez Ministra Edukacji wraz ze wzorem 

pełnomocnictwa, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 9:16. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


